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خبر خبر

گردش «اُمیکرون»
 در کل کشور

ایســنا: عضو کیمته علمی کشوری مقابله با  �
کرونا، با تأکید بر لزوم افزایش تســت های روزانه 
تشــخیص کرونــا در کشــور گفــت: نمی توانیم 
بگوییــم تنها مــوارد ابتلا به اُمیکرون در کشــور 
همین تعداد مواردی اســت که تأیید شــده، صد 
درصد تعداد موارد اُمیکرون بیش از این اســت. 
دکتر پیام طبرسی، درباره وضعیت انتشار کرونای 
اُمیکرون در کشور گفت: اُمیکرون ویروسی است 
که گســترش ســریعی دارد و به ســرعت پخش 

می شود. 
بر همین اســاس، اینکه بگوییم تعداد موارد 
اُمیکرون تنها ۳۰ یا ۳۴ مورد تأیید شــده اســت، 
درســت نیســت و قطعا تعداد مــوارد بیماری 
در کشــور بیش از این اســت و در کل کشور هم 
پخش شده؛ به طوری که می توان گفت اُمیکرون 
در کل کشــور در حال گردش اســت. با این حال 
خوشــبختانه موضوعی که تاکنــون وجود دارد، 
این اســت که گردش ویروس اُمیکرون، منجر به 
افزایش موارد بســتری و فــوت و حتی افزایش 
موارد ســرپایی ابتلا در کشــور نشده و آمار ما زیر 

دوهزار تست مثبت در روز است.
 طبرســی با تأکید بر لزوم افزایش تست های 
روزانه کرونا در کشور گفت: در کمیته علمی هم 
مورد بحث قرار گرفته است که تعداد تست های 
روزانه کرونا را افزایش دهیــم. انجام روزانه ۲۰ 
هزار تست برای کشــور ما کم است و باید تعداد 

تست را افزایش دهیم. 
وی گفت: برای مثال در حال حاضر کشــوری 
مانند انگلیس با جمعیتی حدود ۱۰ تا ۱۵ میلیون 
کمتر از جمعیت کشــور ما، روزانــه یک میلیون 
تســت انجام می دهد. مــا به عنوان یک کشــور 
۸۰ میلیونی حداقل باید روزانه یک میلیون تســت 

را داشته باشیم.
 حال اگر امکان انجام روزانه یک میلیون تست 
وجود ندارد، حداقل روزانه صد هزار تست را باید 
انجــام دهیم تا بتوانیم آمار دقیقــی از اُمیکرون 

داشته باشیم. 
وی گفــت: از آنجایــی که اُمیکــرون بیماری 
خفیف می دهد، ممکن اســت بســیاری از افراد 
آن را با سرماخوردگی اشتباه بگیرند و اصلا برای 
انجام تســت مراجعه نکنند. بنابراین نمی توانیم 
بگوییــم تنها مــوارد ابتلا به اُمیکرون در کشــور 
همین مواردی اســت که تأیید شــده است، صد 
درصد تعداد موارد اُمیکرون بیش از این اســت 
و باید پروتکل های بهداشــتی را همچنان رعایت 

کنیم. 
طبرســی درباره وضعیت مــدارس نیز گفت: 
کمیتــه علمی از همان ابتدا اعــلام کرد مخالف 
بازگشــایی مدارس به صورت کامل است. اینکه 
دانش آموزان در کلاس هایی باشــند که نه تهویه 

دارد و نه فضای درستی، درست نیست.
 اینکه یــک روز در هفته به صورت منتخب و 
با تعداد کم دانش آموزان حضور داشــته باشند، 
ممکن اســت موردی نداشــته باشــد، اما اینکه 
قرار باشــد هر روز تعداد زیــادی از دانش آموزان 
را بــه مدرســه بیاوریــم، خطرناک اســت. وی 
دربــاره واکسیناســیون افراد زیر ۱۲ ســال گفت: 
واکسیناســیون افراد زیر ۱۲ سال در حال بررسی 
در ســتاد اســت و به محض نتیجه گرفتن، اعلام 

می شود.

پیش بینی آسمان ابری و نیمه ابری 
برای تهران تا دوشنبه

شــرق: طبق اعلام اداره کل هواشناســی استان  �
تهران، وضعیت جوی اســتان تهــران، از امروز تا روز 
دوشــنبه قســمتی ابری تا نیمه ابری است. بر اساس 
بررســی داده ها و نقشــه های پیش یابی هواشناسی، 
وضعیت جوی اســتان تهران تا روز دوشــنبه آسمان 
قســمتی ابری تا نیمه ابری است که به دلیل پایداری 
نسبی جو در مناطق پرتردد شهری در بعضی ساعات 
همراه با غبار محلی پیش بینی می شــود. بر اســاس 
اعلام هواشناسی استان تهران، همچنین شنبه شب با 
بروز ناپایــداری جوی موقت، افزایش ابرناکی و گاهی 
بارش بــاران و برف به ویژه در ارتفاعات اســتان مورد 
انتظار است. از صبح دوشنبه تا ظهر سه شنبه با نفوذ 
سامانه بارشی وضعیت جوی استان تهران، آسمانی 
نیمه ابری تا ابری در بعضی از ساعات همراه با بارش 
باران و برف و وزش باد و در ارتفاعات بارش برف و مه 

پیش بینی می شود.

شناسایی تارکان تحصیل میان 
پایه ها در مقطع ابتدایی

وزارت  � ابتدایــی  آمــوزش  معــاون  ایلنــا: 
آموزش و پرورش در واکنش به حجم سنگین تکالیف 
برای دانش آموزان ابتدایی گفت: اینکه ما حجم زیادی 
از منابــع و جزوات را به دانش آمــوزان بدهیم و فکر 
کنیم با این کار می توانیم ضعف های یادگیری را جبران 
کنیم، راهکار مؤثری نیست و با این موضوع مخالفیم. 
«رضوان حکیــم زاده»، معاون آموزش ابتدایی وزارت 
آموزش و پــرورش دربــاره آمار دانش آمــوزان مقطع 
ابتدایــی کــه بیش از ۱۱ ســال دارند، گفت: درســت 
اســت که به طور کلی بازه ثبت نامی در دوره آموزش 
ابتدایی از سنین شــش تا ۱۱ سال را پوشش می دهد، 
ولی ثبت نام می تواند تا ۱۵ ســال هم ادامه یابد؛ زیرا 
در برخی از مناطق که دسترســی ندارند یا تکرار پایه 
وجود دارد، بــه دانش آموز این فرصــت را می دهند 
که همچنان در نظام آموزشــی بماند. وی ادامه داد: 
در برخی از اســتان ها که مســئله تکرار پایه را بیشتر 
از ســایر اســتان ها داریم، امکان اینکه دانش آموزانی 
داشته باشیم که مطابق شرایط سنی در پایه تحصیلی 
خود نباشند، وجود دارد. ما سال گذشته به طور دقیق 
وضعیت ایــن افراد را احصا کردیم، اما هنوز آمار آنها 
از سوی ســامانه به ما اعلام نشده است. معاون وزیر 
آموزش و پرورش ادامه داد: البته ما خودمان اســتان 
بــه اســتان آن هم در واحد مدرســه بــرای اولین بار 
ایــن کار را کردیم که یک کار کاملا متمایــز بود. ما از 
استان ها خواستیم در واحد مدرسه تمام دانش آموزان 
ســال قبل خود را رصد کنند و وضعیت آنهایی را که 
ســال گذشــته در آن مدرســه بوده اند، بررسی کنند. 
حکیم زاده درباره تحقیق مدیران مدرســه از وضعیت 
دانش آموزان گفت: وضعیت در این خصوص دو، سه 
حالت بیشــتر ندارد؛ یا دانش آموز در مدرسه مانده و 
ارتقا پیدا کرده، یا دانش آموز در آن مدرســه تکرار پایه 
دارد یا حتی دانش آموز دیگر در آن مدرسه نیست. از 
این رو ما از مدیران مدرسه خواستیم آمار وضعیت آنها 
را به ما بدهند. وی اظهار کرد: طبیعتا اگر دانش آموزی 
در آن مدرسه نباشد و در مدرسه دیگری ثبت نام کرده 
باشد، کد ملی اش در مدرسه ای که ثبت نام کرده رؤیت 
خواهد شــد. بنابراین تارکان تحصیلــی بین پایه ها را 
شناســایی و آمار آنها را تجمیع کردیــم، اما به دلیل 
اینکه آمار در واحد مدرسه تهیه و در منطقه و استان 
تجمیع شــده است، فعلا از سوی سامانه به دست ما 
نرســیده اســت، بااین حال می تواند آمار بسیار دقیقی 
باشــد. طبق ماده ۴۷ در آیین نامه اجرائی مدارس که 
به تازگی تدوین شــده، یکی از وظایــف مدیر مدارس 
رصد جریان حضور دانش آموزان در مدرســه اســت. 
بنابراین وقتی مدیر رصد می کند دانش آموزی که سال 
گذشته در مدرسه بوده، اکنون نیست، باید بررسی شود 
چرا دانش آموز به مدرســه نمی آید؛ زیرا مدیر مدرسه 
اولین شــخصی اســت که به اطلاعات دانش آموزان 

دسترسی دارد. 

آن بحث گذرگاه اینترنت که به ستاد کل یا به کارگروهی 
در مرکز سپرده می شد، عملا هیچ تغییری نکرده و بدون 
تغییر باقی مانده است. در بحث فیلترینگ، کلمه فیلترینگ یا مسدودسازی از ماده 
۲۸ برداشــته شــده اســت. البته خب همان محدودیت پهنای باند با یک عبارت 
دیگر باقی مانده اســت. نکتــه دیگر اینکه یکســری از مجازات ها و ضمانت های 
اجرا که برای مقامات دولتی و اینها هم بود که خب عملا برای آن یک کمیســیون 
شــبه قضائی برای فیلترینگ و اینها راه انداخته بودند که آنها هم عملا حذف شد 
و فقط یک بند به ماده (اگر اشتباه نکنم) ۵۷۶ قانون مجازات اسلامی اشاره کرده 
که اگر مســئولین دولتی از انجام وظایف خودشان تخلف و تخطی بکنند، برخورد 
می شــود. البته من نقل به مضمونش را گفتم. این بخشــی از مهم ترین تغییراتی 
بود که این نســخه جدید دارد. ولی نکته ای هم که هســت این اســت که ما الان 
در فرایند رســیدن به این نســخه جدید با اتفاقی که امروز در کمیســیون مجلس 
افتاد، یک ابهامی به نظر من هســت و آن نحوه ارجاع به خود مرکز پژوهش های 
مجلس اســت. خب! ما در مرکــز پژوهش های مجلس قانونــی داریم که ماده 
۱۴۲ و ســازوکار آن... از اول در کمیســیون ویژه با این مخالفت می شــد و رأی هم 
گرفتند و مخالفت کردند و به اســتناد این، به شیوه ای که به نوعی من درآوردی یا 
بــه قول آقای امیرآبادی دلبخواهی بود، این ارجاع را دادند و خب این مشــکلش 
اینجاست که الان مشخص نیست؛ الان مثلا مشخص کردند کارگروهی به ریاست 
آقای یزدی خواه از کمیســیون ویژه تشکیل بشود. من یک رشته توییت زدم و این را 
توضیح دادم؛ مثلا مشخص نیست که رئیس کارگروه تعیین کننده دستور جلسات، 
اعضا، زمان جلسه و اینها هست و آخرش آن نتیجه کار به امضای رئیس کارگروه 
می رود یا اینکه امضای مرکز پژوهش ها. اگر به امضای مرکز پژوهش هاست، پس 
رئیس کارگروه چه کاره اســت؟». کشوری تصریح کرد: «نکته دیگر اینکه خب این 
کارگــروه درواقع باید ظرف ۲۰ جمع بندی خودش را انجام بدهد. نکته این اســت 
کــه روی کدام پیش نویس؟ امروز هم خیلی تأکید می شــد، آقای امیرآبادی عضو 
کمیسیون هم تأکید داشتند که مجلس آن نسخه ۲۶ تیر را به این کمیسیون ارجاع 
داده است و اگر بنا است هر تغییری در آن اتفاق بیفتد، در خود کمیسیون باید این 
اتفاق بیفتد نه اینکه کمیســیون دوباره اختیار آن را بــه یک جای دیگر مثل مرکز 
پژوهش هــا یا کارگروه یا هر جــا تفویض کند و آنها بروند تغییــرات را بدهند! این 
خــودش ایراد قانونی دارد چون این اختیــاری که مجلس داده، برای همین طرح 
و برای همین نمایندگان اســت و درواقع قابل تفویض نیست. اشاره هم کردند که 
مرکز پژوهش ها صرفا می تواند آن را بررسی کند و بگوید چه ایراداتی دارد؛ یعنی 
گزارش کارشناســی از ایرادات و اشکالات بدهد و احیانا اگر هم راهکارهایی دارند 
را می تواند بدهد، ولی اینکه یک نســخه جدیدتر تدوین شــود و نسخه قبلی کنار 
گذاشته شود و نمایندگان کمیســیون روی نسخه جدید نظر بدهند، این هم محل 
اشکال قانونی است. ضمن اینکه البته خیلی هم تأکید می شد که معمولا می گویند 
این مرکز پژوهش ها نظرش را روی نســخه قبلی داده است». کشوری در ادامه در 
پاســخ به این سؤال که در جلسه کمیسیون قرار گذاشتند بر اینکه در ۲۰ روز آینده 
که فرصت بررســی در مرکز پژوهش ها تمدید شــده، در جلسات به ریاست آقای 
یزدی خواه برگزار بشود، گفت: «در متن چیزی که تصویب شد، این نیامده بود یعنی 
چــون آن چیزی که بود را خواندند، در آن نیامده بود که به ریاســت چه کســی؛ 
ولی خب در جلســه چند بار تأکید شد و مخصوصا آقای تقی پور تأکید کرد که به 
ریاســت آقای یزدی خواه. حالا من باز هم این را می گویم دیگر؛ واقعیت این است 
که فضا خیلی شــفاف نیست و اصلا اینکه آیا تصویب نشد، لازم بوده که تصویب 
شــود؟ یا حتما نظر شــخصی آقای تقی پور بوده؟ اینها را من واقعا نمی دانم. من 
چیزی که دیدم را گزارش کردم به همراه نظر خودم. ولی برداشت من این بود که 
درواقع اینها خواستند راه را بر تکرار آن مسیری که به زعم خودشان سیاسی بوده و 
مرکز پژوهش ها نظر کارشناسی نداده و گفتند نظر سیاسی داده، به اصطلاح با این 
روش این راه را ببندند و این کمیسیون از این به بعد جمعی که برای اصلاح طرح 
تشــکیل می شود که تکمیل طرح و نسخ مختلف را ادغام کند، این با ریاست آقای 
یزدی خواه باشد. این برداشت من بود از چیزی که هست. ولی در مصوبه شان و در 

آن چیزی که رأی گرفتند، اسمی از آقای یزدی خواه نبود».
در ادامه این جلسه، ضیایی پرور استاد دانشگاه در رشته علوم ارتباطات گفت: 
«علت اصلی تناقضات در طرح، ورود افراد و طیف های مختلف از جناح اصولگرا 
در روند تدوین طرح از مرحله طراحی اولیه در کمیسیون فرهنگی، بعد رفتن آن به 
مرکز پژوهش ها و تغییر مدیریت در مرکز پژوهش ها بود؛ یعنی طیف های مختلفی 
در طراحی قضیه دخیل بودند، از آقای مؤمن نصب گرفته تا افراد دیگری که شــما 
اسم هایشان می دانید و تا همین الان هم شاهد هستید که در بخش هایی از طراحی 
این طرح دخیل بودند و الان یک شتر گاو پلنگی شده که دیگر هویت یکسانی ندارد. 
ولــی من از جمله کســانی بودم که از زمانی که طرح طراحی شــد، به طور مرتب 
پیگیر این کار بودم. من در شــهریور امســال هم یک نقد ۳۰ماده ای به طرح زدم و 
موارد خاص آن را به صورت جزئی ذکر کردم. الان که این طرح جدید منتشر شده، 
مــن می توانم تقریبا تصویر کامل تری از ماجرا خدمت شــما ارائه دهم؛ چون من 
اینها را در همان فایلی که نقد ۳۰ ماده ای را نوشــتم، با همدیگر تطبیق دادم و به 
عبارتی می توانم بگویم یک تصویر نسبتا کامل از ماجرا دستم آمده است. یک سری 
از محدودیت ها برای وزارت ارتباطات در طرح قبلی قائل شــده بود که الان سالبه 
به انتفای موضوع شــده است؛ یعنی دولت تغییر کرده، وزرا مال خودشان است و 
در نتیجه آن اختیارات را دیگر برگرداندند. نه تنها اختیارات را کاهش ندادند، بلکه 
بعضــی اختیارات جدید را هم دادند؛ مثلا در گذرگاه مرزی به وزارت ارتباطات هم 
نقش دادند! خب اینجا کاملا مشــخص است که نوع تغییر رویکرد برای این بوده 
که فضای سیاسی کشور تغییر کرده است. یا مثلا جایی که وزارت ارتباطات را دوره 

قبل یک ســنگ بزرگ جلوی پایش انداخته بودند که آقا تو بیا در برابر اینستاگرام، 
تلگــرام و ... پلتفرم بومی درســت کن، الان این را از دوش آن برداشــتند و وظیفه 

وزارت ارتباطات را سبک کردند».
او گفت: « پلتفرم های مختلف مخالفت خودشان را از ابتدای زمانی که متوجه 
شدیم، چنین طرحی در مجلس مطرح شده و بدون اینکه کسب وکارها و ذی نفعان 
مشارکتی داشته باشــند، اعلام کردند. همان نسخه مشهور ۲۶ تیرماه. نکته مهم 
و اصلی ای که همکاران من در پلتفرم ها به آن توجه داشــتند، موضوع مهاجرت 
نخبگان است. همان طور که شما و دوستان هم مطلع هستید، این طرح مخصوصا 
حالا در بندهای پایانی اش، فکر می کنم در ماده ۳۷، یک سری موادی را مورد توجه 
قرار داده و جرم انگاری کرده بود در خصوص درز اطلاعات و همچنین موضوعات 
دیگری که همکاران من تصورشــان این بود که بــا وضعیت فعلی، در صورتی که 
طرح با این شکل و شمایل به تصویب برسد، واقعا ما با چالش بسیار بسیار بزرگی 
در بخش منابع انسانی مواجه خواهیم شد. این یکی از نکات بسیار مهم بود. البته 
عرض کردم دوستان خیلی به این موضوع توجه نداشتند. در بخش های دیگر هم 
انتقاد ها وارد بود. جالب اینجاست پلتفرم هایی که حتی رقیب خارجی همین امروز 
مثل اسنپ که یک رقیبی است که بخش عمده ای از سهامش شرکت های خارجی 
هســتند، حتی آن هم مخالفت کرد. می دیدم در جلسات که می گفتند شماها چرا 
مخالف هستید، چون در بحث ها نبودم که گوش کنم، نکته عمده اش این موضوع 
بود». وی افزود: « از امروز به بعد واقعا من نمی دانم به قول یکی از بچه ها کت تن 
کیســت. من با این همه آدم صحبت کردم، نسخه های مختلفی را دیدم و نظرات 
را دیــدم. اصلا چیز دیگــری بیرون آمد. این کار را ســخت می کند و خیلی راحت 
بگویم شاید از امروز به بعد من به عنوان یک کنشگر کوچک، دیگر واقعا برای اینکه 
بخواهم در این مورد بیایم مطالبه  گری کنم، وقت نخواهم گذاشــت. امیدوارم این 
حالت من به دوستان دیگر مثل حامد و دیگران و مثل کارزار و مثل بقیه دوستانی 
که زحمت کشــیدند، دســت ندهد و واقعا امیدوارم وضع بهتر شود. اما بشخصه 
به عنــوان آدمی که هر روز می گفــت امید دارم این طرح تغییر پیدا کند، امشــب 
اعتراف می کنم بعید می دانم اتفاق خاص دیگری بیفتد و به هر حال می خواهند 
هر طوری که شــده است (تأکید می کنم) حتی اگر کل مجلس و مرکز پژوهش ها  
هم به آنها اعلام بکند، اینها که نمی دانم واقعا چه کسانی هستند، می خواهند کار 
خودشان را بکنند و به هر حال به نظر من این اتفاق پایان خوشی نخواهد داشت».
نظامی در ادامه گفت: «در صورت اجرائی شــدن این طرح، کســب وکارها به 
API این دلایل متضرر می شــوند: اپلیکیشنی که شما دارید می بینید کار می کند، با
های مختلفی دارد و ســرویس های مختلف جهانی می گیرد؛ یعنی مثلا شما یک 
اپلیکیشن را مثلا همین اســنپ یا تپسی را که استفاده می کنید، یک نقشه ای دارد 
و از جایی دارد سرویس می گیرد. حالا البته نقشه شان به طور خاص داخلی سازی 
شده است. تبلیغی که می آید از یک جای دیگر دارد API خود را می گیرد. شما اگر 
گوگل را نگاه کنید، بیش از ۷۰ سرویس دارد که به همین اپلیکیشن ها در کشورهای 
مختلف می دهد که آنها استفاده می کنند برای اینکه خدمات بهتری داشته باشند. 
خب! این APIها دارد قطع می شود؛ یعنی در حقیقت می توانیم بگوییم آن چیزی 
که به عنــوان ورودی های این فعالیت ها دارد حســاب می شــود، آنجا دارد قطع 
می شود. خب معلوم است که این کسب وکار هم به مشکل برمی خورد. همچنین 
دوگانه ســازی که اتفاق می افتد و در این دوگانه سازی بخشی از مردم علیه بخش 
دیگری از مردم قرار می گیرند. ما تجربه های زیادی در ســال های گذشــته داشتیم 
که به واســطه همین برداشت های اشتباه و همین فضاسازی هایی که انجام شده، 
شرکت های بسیار خوب ما نیروهایشان را از دست دادند و دوگانه سازی ایجاد  شده 
و در نهایت حتی آن شــرکت مجبور به تعطیلی شده است که حالا مثال های آن 
را اســم نمی برم. همه شــما به یاد می آورید از تهمت هایی که به یک شرکت زده 
می شد که این شــرکت در جهت قطع اینترنت دارد کار می کند، درحالی که اساسا 
در این حیطه نبود. یا اســتدلال هایی که حتی بعضا می توانیم بگوییم به واســطه 

عدم آشنایی آدم هایی مطرح می شد که حوزه فناوری اطلاعات را نمی شناختند.
مسئله بعدی جرم انگاری است. در قانون قبلی برای یک مدیر پلتفرم داخلی، 
جرم انگاری شده بود زندان و مجازات های کیفری غیرنقدی! یعنی به هر بهانه ای 
از این به بعد تمام این مدیران کســب وکارها می توانســتند شمشیری را بالای سر 
خودشــان حس کنند که دیگر آن آزادی عمل و فعالیت را از آنها ســلب می کرد. 
اگــر به نمونه های جهانی هم مراجعه کنیم، مثلا GDPR را نگاه کنیم، ما در آنجا 
می بینیم جرم انگاری از جنس مالی اســت و این عامدانه اتفاق می افتد؛ چون به 
هر دلیلی حتی ممکن اســت که خصومت شخصی یا رقابتی که بین دو تا شرکت 
وجود دارد و یکی از آن شرکت ها برود و داده های شرکت دیگر را هک کند، این نباید 
منجر به دستگیری و زندان طولانی مدت یا شلاق برای مدیر آن کسب وکار بشود». 
در ادامه کشوری با بیان اینکه حالا ما باید راه حل اصلاح جزئی و حداقلی را دنبال 
کنیم،  گفت: «همان طور که من مکرر هم عرض کردم، راه حل قانون گذاری در این 

حوزه چند عنوان قانون مشخص است که ترجیح تأکید هم این است که از سمت 
دولت به عنوان لایحه بیاید. همین بحث حفاظت از داده ها و حریم خصوصی یکی 
از مهم ترین های آن اســت. بحث خدمات که البته نه به این شــکلی الان هست. 
ببینید! اصلا واقعا خیلی جالب اســت؛ خیلی تأکید می کنند که کشــورهای دیگر 
قانون دارند و بعد اشــاره می کنند پس ما هم این را گذاشتیم! خب، اصلا چرا یک 
بار نمی آیید ترجمه فارسی همان قوانین را انجام بدهید و بعد بخوانید ببینید چه 
هست و از آنها ایده بگیرید؟ چون بالاخره در مسائل فضای مجازی، درست است 
که ممکن اســت در بعضی مصادیق با هم اختلاف نظر داشــته باشیم، ولی اصل 
دغدغه، نگرانی حاکمیت از قدرت پلتفرم ها در همه حداقل آن کشورهایی که حالا 
من دیدم و مطالعه کردم، اســت؛ یعنی هیچ حاکمیتی نیست که نگران این نباشد 
که این پلتفرم ها از قدرت خودشــان می توانند در جهت های مختلف سوء استفاده 
کنند. روی ایــن کار کردند؛ همین الان در اروپا قانون SMA و دیجیتال مارکت اکت 
و دیجیتال ســرویس اکت که ۲۰۲۰ کمیســیون اروپا به شــورای اروپــا داد و هنوز 
نهایی نشــده و دارد نهایی می شود، اینها هم با همین دغدغه شکل گرفتند. خب 
بروید ببینید آنجا چه راهکارهایی برای مواجهه با مشــکلاتی که هســت و برای 
مسئولیت پذیرکردن پلتفرم ها گذاشــتند. ما هم از آنها استفاده کنیم. ما این کار را 

نمی کنیم و می نشینیم چیزهایی می نویسیم که نتیجه اش می شود این.
بــه نظر مــن در دو گام، اول روی همین طرح هایی که داده شــده، نظر خیلی 
محکم و حضور خیلی جدی داشته باشیم که حتما تأثیر دارد و اگر بتوانیم مسئولان 
را قانــع کنیم که این را تبدیل کننــد و این فرایند عملا به نتیجه ای که می خواهند، 
نخواهد رســید، پس بهتر اســت تبدیل به همان چند لایحه ای بشود که معقول 
اســت و باید باشد؛ مثل خیلی کشــورهای دیگر و البته خب با اقتضائات خودمان 
نوشته شود و تغییر یک سری دیدگاه های غلط گذشته. ما انحصار صداو سیما را در 
این ســال ها تجربه کردیم. ما وضعیت مطبوعات و آن فضایی را که بود... یکی از 
دلایل این انفجار و فضایی که ما داریم در رسانه های اجتماعی می بینیم، به خاطر 

آن فضای بسته مطبوعات است».
بیدی در پایان این جلسه گفت: «حالا به طور خاص در رابطه با خود این طرح 
صیانت، من فکر می کنم یک مدل خیلی مثال زدنی اتفاق افتاد. مدلی اســت که 
به نظرم جا دارد پژوهشــگران بیایند این را دربیاورند و استخراج کنند و به عنوان 
یکــی از فراگیرترین جنبش هایی که در حوزه حقوق شــهروندی در ایران اتفاق 
افتاد و بازیگران خیلی مختلفی را به شــکل بی ســابقه ای دور هم جمع کرد و 
منجر به این شــد که طرحی که به نظر می رســید برای این نوشــته شده که در 
کوتاه مــدت، حتی در دولت قبلی چون اساســا همه مــا می دانیم که بعضی از 
موضوعات بندهایش دقیقا خطاب به دولت قبلی و وزرای قبلی نوشــته شــده 
بود، طرحی که برای آن زمان نوشــته شــده بود، آن قدر عقب بیفتد و در واقع در 
چندین نوبت در دست اندازهای جدی افتاد. درست است که حالا هنوز به نتیجه 
نهایی نرسیدیم، ولی خب دستاوردهای قابل ذکر هم داشت و اتفاقات مختلفی 
افتاد. از همان روزهایی که اصل هشــتادوپنجی شد و دوباره با اختلاف یک رأی 
به مجلس برگشــت و دوباره آن فرصت را از دســت دادیم، تا پخش زنده شدن 
جلســات و اصلا آن احســاس خاصی که خود اعضای کمیسیون در جلساتشان 
دارند که همیشــه یک استرس خاصی داشته و این نگرانی را دارند که مبادا الان 
من چیزی بگویم که فردا مســئله ای بشود و صحبتی بشود، تا این اتفاقات اخیر 
رفتن به مرکز پژوهش ها و برگشتن به آن و موارد مختلف؛ خب همه اینها نشان 
می دهد حداقل می شــود گفت این جبهه دیجیتالی که شــکل گرفته، دارد این 
چانه زنی را به شــکل موفقی تا اینجای کار پیش می برد. حالا ممکن اســت به 
نتیجه مطلوب برســیم یا نرســیم. جدای از اینکه نتیجه مطلوب هم اصلا یک 
بحث نســبی اســت. به نظر من همین که الان به نسخه ای رسیدیم که بندهای 
مسدودســازی از آن حذف شده، باعث شده که درست است در نهایت باز ارجاع 
شــده به یک کمیســیونی که آن می تواند این کار را بکند و از روح طرح هم این 
برمی آید، ولی به هر حال به تعویق انداخته اســت. یعنی اگر این طرح به همان 
شکل فعلی که در تابســتان بود مصوب می شد، ظرف چند سال دولت موظف 
بــود کارهایی بکند و احتمالا با آن طرح اولیه ظرف چند ماه بعدش فیلترینگ و 
مسدود شدن شــبکه های اجتماعی را داشتیم و این مسیر داشت پیش می رفت؛ 
ولــی الان فکر می کنیم حالا حالاها طول می کشــد تا این طرح بخواهد تصویب 
بشــود و تازه که تصویب بشود، بلافاصله منجر به مسدودی نمی شود و حداقل 
خود این طرح طول می کشــد تا به کمیسیون شورای عالی فضای مجازی برود؛ 
یعنی چندین ماه یا ســال اجرائی شدن آن را که خیلی به نظرم قریب الوقوع بود، 
عقب انداخت. پس تا همین جای کار، ما یک دستاوردهای نسبی خوبی داشتیم، 
هرچند ایدئال نبوده و خیلی با آن نقطه ایدئال فاصله دارد و شاید هم در نهایت 
به آن نقطه مطلوب نهایی نرسد؛ اما تا همین جا اتفاقات خوبی افتاده است. این 
مســیر را باید ادامه داد؛ یعنی این مسیر نه تنها اینجا باید ادامه پیدا کند، بلکه در 
حوزه های مختلف هم همچنین. ما می بینیم مشــابه این اتفاقی که برای طرح 

صیانت افتاد، برای جمعیت افتاد و اصل هشتادوپنجی  
شد و رفت در کمیسیونی و بعد تصویب شد و الان اجرا 
و ابلاغ شده است. خب! در واقع هم گرایی و آن اتفاقی 
که در طرح صیانت افتاد، شــاید درباره طرح جمعیت 
نیفتاد؛ درحالی که طــرح جمعیت را هم می بینید که 
کارشناسان چه نقدهای جدی ای دارند که خیلی واقعا 
آســیب زننده و تبعات بعضــی از بندهایی که مصوب 
شده در حد فاجعه اســت. بااین حال، این اتفاق برای 

این نیفتاد».

انزوای بین المللی، نتیجه طرح صیانت 

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه 
ثبتی قائم شهر

نظر به دســتور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رســمی مصوب۱۳۹۰/۹/۲۰املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور 
مســتقر در واحد ثبتی قائم شهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلا مفارض آنان محرز 

و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد .
املاک متقاضیان واقع در قریه کوچکسرا  ۱۹ اصلی بخش ۱۶

۱۹۴۷۲ فرعی  بنام دولت جمهوری اســلامی ایران  با نمایندگی وزارت آموزش وپروش به 
شناســه ملی ۱۴۰۰۰۲۹۰۱۹۵ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین  که درآن احداث بنا شده 
اســت  که به مســاحت ۲۱۱۰/۰۱ متر مربع خریداری بدون واسطه از طریق صورت جلسه 

تحویل زمین انجمن اسلامی مالک رسمی . 
لذا به موجب ماده۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
رســمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این 
روزنامه محلی اکثیرالانتشــار در شــهرها منتشر و در روســتاها علاوه بر انتشار آگهی، رای 
هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید 
از تاریخ انتشــار اولین آگهی و در روســتاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود 
را به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد 
یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت 
به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 
نیست. بدیهی است برابر ماده ۱۲ آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار 
نامه ثبتی پذیرفته نشــده، واحد ثبتی با رای هیات پــس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید 
حدود، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عموم می 
رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آگهی تحدید 

حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. م الف ۱۲۵۰۳۵۶
تاریخ انتشارنوبت اول ۱۴۰۰/۱۰/۱۱تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۰/۱۰/۲۵

رحمت سلمانی قادیکلایی  رئیس اداره ثبت اسناد و املاک قائم شهر

 برگ سبز و سند محضری  خودرو  پراید  دی ام هاچ بک               
  رنگ مشکی روغنی مدل ۱۳۸۳ به شماره پلاک ایران

 ۶۸ _ ۲۹۷ ه ۴۴ و شماره موتور ۰۰۷۰۷۱۶۰ و شماره شاسی 
S1442283170596 به نام 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
برگ سبز خودرو  پژو  206TU3  رنگ خاکستری 

 متالیک مدل ۱۳۸۵ به شماره پلاک ایران
 ۸۸ _ ۲۴۵ ج ۱۲ و شماره موتور ۱۳۰۸۵۰۱۴۷۷۹ 

و شماره شاسی ۱۰۸۳۹۳۶۶ به نام 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز و سند کمپانی  خودرو  لیفان ۸۲۰ رنگ سفید 
 روغنی  مدل ۱۳۹۶ به شماره پلاک ایران ۲۰ _ ۱۶۷ ط ۲۶ 
 و شماره موتور LF489Q170490095 و شماره شاسی

 NAKNH462XHB103426 به نام 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز و سند کمپانی  خودرو  هیوندای سانتافه رنگ مشکی 
متالیک مدل ۲۰۱۲ به شماره پلاک ایران  ۶۶ _ ۵۱۷ ی ۲۶ و 

 شماره موتور G6DCBA742761 و شماره شاسی 
KMHSH81GDCU810864 به نام

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سند مالکیت خودرو پراید به شماره شهربانی : 
۶۳ ی ۶۷۳ ایران ۲۲ و شماره شاسی : 

۱۴۱۲۲۸۷۷۹۲۵۸۸ و شماره موتور : ۲۴۸۸۶۸۱  
مفقود گشته و از درجه اعتبار ساقط می باشد

فرزند اسماعیل به  مدرک تحصیلی
شماره شناسنامه ۶۶۹۲ صادره از تهران در مقطع کارشناسی رشته مترجمی 

زبان انگلیسی صادره از واحد دانشگاهی قم با شماره ۱۷۰۰۶ مفقود 
گردیده است و فاقد اعتبار میباشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را 
به دانشگاه آزاد اسلامی واحد قم به نشانی قم، پردیسان، بلوار دانشگاه، 

صندوق پستی ۳۶۴/۳۷۱۸۵ اداره فارغ التحصیلان ارسال نماید.

به اطلاع عموم مالکین و ساکنین محترم بلوك f3 مجتمع مسکونى آبشار مى رساند،
 عطف به اعلام شرکاى حقوقى و صاحب اراضى بنا و نظر به تبصره اصلاحى 1377 

جلسه مجمع عمومى به طور فوق العاده به جهت انتخاب مجمع مدیران بلوك f3 جهت 
عضویت در هیات مدیره مرکزى مجتمع مسکونى آبشار در روز جمعه مورخه

 17 / 10 / 1400 ساعت 15 در محل لابى همان بلوك واقع در بزرگراه خرازى، 
خیابان نهاوند، کوچه کیوان، مجتمع مسکونى آبشار برگزار میگردد.لذا از کلیه 

مالکین دعوت مى شود با در دست داشتن قرارداد یا مدرك مالکیت یا معرفى نامه 
به نمایندگى مالک در این مجمع حضور بهم رسانند.

                                                                 تعاونى مسکن سازمان تعزیرات حکومتى

ادامه از صفحه4


